
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO OESTE

Nº de Acta: 1

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 29 Enero 2024

Hora inicio/fin: 19:30 / 20:00

Lugar: Tenencia Alcaldía Oeste

Miembros asistentes:

D. Vicent Francesc Sales Mateu
D. Luciano Ferrer Pons
Dª. Belén Náger Escorihuela
D. Gerard Corella Aymerich
D. Jesús Pérez Almazán
Dª. Anunciación Láinez  
D. Pascual Barreda Martínez
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Pablo Ibañez García
Dª. Concepción Guillamón Albalate

M  iembros ausentes:  

D. José Luís López Ibáñez
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Presidente (PP)
Vicepresidente (VOX)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (PP)
Vocal (PSOE)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
A. Veinal i Esportiva Venta Nova
AVV La Choquera
 

EXCUSA AUSENCIA (*)

Concejal (PSOE)
AMPA Ceip Vicente Artero (*)

Secretaria:
Yolanda Bayot Edo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar el orden del 
día establecido:  

  1º.-  APROBACIÓN  DE  LA ACTA DE  LA JUNTA DEL DISTRITO  OESTE 
CELEBRADA EL 18 DE DICIEMBRE DE 2023.

Se aprueba el acta ordinaria de la Junta del Distrito Oeste celebrada el 18 de 
diciembre 2023, por unanimidad de los miembros de la Junta.
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2º.- INFORME DEL PRESIDENTE.

El Sr Presidente informa que los martes por la mañana, en horario de 08:30 a 
11:00 horas, estarán él y la secretaria del Distrito Oeste  en la Tenencia Alcaldía del Maset 
Blau, para atender a los ciudadanos que deseen comentar algo al Presidente del Distrito.

3º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.

Por parte de la secretaria se procede a la lectura de las contestaciones que han 
enviado los  distintos Negociados,  como son Infraestructuras,  Movilidad Urbana,  Polica, 
Sanidad….

4º.- RUEGOS Y PREGUNTAS.

El Sr. José Vte. Álvarez, representante de la AVV El Saboner, informa que  la 
Carretera que discurre de la Cuadra Los Cubos hasta la Cuadra Saboner se debería hacer 
alguna actuación, puesto que el agua, cuando llueve está sin canalizar, las arquetas están 
obstruidas.

En la calle Torre Embesora hay acumulación de enseres, que por favor que pasen 
a recogerlos.

La Sra. Concepción Guillamón, representante de la AVV. La Choquera, indica 
que ya están limpiando el Barranco Almela, pero que los propios operarios le han indicado 
que necesitan un plano para comprobar por donde discurre el cauce, ya que, debido a la 
gran cantidad de broza y vegetación que hay les resulta  complicado saber  por  donde 
tienen que seguir, además le informan de que necesitan mucho más tiempo para poder 
finalizar los trabajos de limpieza.

La Sra.  Belén  Nager,  vocal  de  Alcaldía,  indica  que  en  el  solar  de  la  Avda. 
Villarreal, esquina con calle Adzaneta, en la pasada Junta ya informó que estaba en malas 
condiciones y ahora indica que la gente salta el muro y que por lo visto, al estar hechos los 
garajes subterráneos hay gente allí viviendo. 

Y no habiendo mas asuntos que tratar,  se levanta la sesión, siendo las veinte 
horas, extendiéndose de ella la presente acta, que firman el Presidente y la Secretaria de 
la Junta, en el lugar y fecha al principio expresados.
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE OEST

Núm. d'Acta: 1

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 29 gener 2024

Hora inicie/fi: 19:30 / 20:00

Lloc: Tinença Alcaldía Oest

Membres assistents:

D. Vicent Francesc Sales Mateu
D. Luciano Ferrer Pons
Dª. Belén Náger Escorihuela
D. Gerard Corella Aymerich
D. Jesús Pérez Almazán
Dª. Anunciación Láinez  
D. Pascual Barreda Martínez
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Pablo Ibañez García
Dª. Concepción Guillamón Albalate

M  embr  e  s absents:  

Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual
D. José Luís López Ibáñez

Presidente (PP)
Vicepresidente (VOX)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (PP)
Vocal (PSOE)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
A. Veinal i Esportiva Venta Nova
AVV La Choquera

EXCUSA ABSÈNCIA (*)

AMPA Ceip Vicente Artero 
Concejal (PSOE)

Secretària:
Yolanda Bayot Edo

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'ordre del dia 
establit:  

1r.-  APROVACIÓ  DE  L'ACTA  DE  LA  JUNTA  DEL  DISTRICTE  OEST 
CELEBRADA EL 18 DE DECEMBRE DE 2023.

S'aprova  l'acta  ordinària  de  la  Junta  del  Districte  Oest  celebrada  el  18  de 
decembre de 2023, per unanimitat dels membres de la Junta.

2n.- INFORME DEL PRESIDENT.

El Sr President informa que els dimarts al matí, en horari de 08.30 a 11.00 hores, 
estaran ell i la secretària del Districte Oest en la Tinença Alcaldia del Maset Blau, per a 
atendre els ciutadans que desitgen comentar alguna cosa al President del Districte.
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3°.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.

Per part de la secretària es procedix a la lectura de les contestacions que han 
enviat  els  diferents  Negociats,  com  són  Infraestructures,  Mobilitat  Urbana,  Polica, 
Sanitat….

4°.- PRECS I PREGUNTES.

 El  Sr.  José Vte.  Álvarez,  representant  de l'AV El  Saboner,  informa que la 
Carretera que discorre de la Quadra Els Poals fins a la Quadra Saboner s'hauria de fer 
alguna  actuació,  ja  que  l'aigua,  quan  plou  està  sense  canalitzar,  les  arquetes  estan 
obstruïdes.

Al carrer la Torre d'en Besora hi ha acumulació d'estris, que per favor que passen 
a recollir-los.

La Sra. Concepción Guillamón, representant de l'AV. La Joquera, indica que ja 
estan netejant el Barranc Almela, però que els propis operaris li han indicat que necessiten 
un pla per a comprovar per on discorre el llit, ja que, a causa de la gran quantitat de brossa 
i vegetació que hi ha els resulta complicat saber per on han de seguir, a més l'informen que 
necessiten molt més temps per a poder finalitzar els treballs de neteja.

La Sra. Belén Nager, vocal d'Alcaldia, indica que en el solar de l'Av. Vila-real, 
cantonada amb carrer  Atzeneta  del  Maestrat,  en  la  passada Junta ja  va informar  que 
estava en males condicions i ara indica que la gent salta el mur i que segons sembla, en 
estar fets els garatges subterranis hi ha gent allí vivint. 

I  no havent-hi mes assumptes que tractar, s'alça la sessió, sent les vint hores, 
estenent-se d'ella la present acta, que signen la Presidenta i la Secretària de la Junta, en el 
lloc i data al principi expressats.
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